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TÉMÁINKBÓL 

INGYENTANKÖNYV-ZAVAROK 
Az ingyentankönyvekre jogosul-
taknak is fizetniük kell a dorozs-
mai Orczy István Altalános Isko-
lában. Néhány könyv és munka-
füzet ugyanis nem szerepel a 
szakminisztérium listáján, így 
ezeket meg kell vásárolni. 

4. oldal 
ÁLL A PÉNZ 
AZ ALKOTÓHÁZBAN 
Akár százmillió forint bevételt is 
jelenthetne a városnak az Árboc 
utcai alkotóház eladása. Az épí-
tési szabályzat miatt azonban 
idén már valószínűleg nem lehet 
értékesíteni az ingatlant. 

5. oldal 

Már csak nap, 
és indul a Vodafone 
márkaüzlet születésnapi 
készülékakciója! 

S z e g e d . 
Kárász u. 8 . 

FELNŐTTKORBAN IS 
ÉRDEMES OLTATNI 
A fertőző betegségek elleni új vé-
dőoltások csak a kisgyermekek-
nek járnak. Érdemes tehát eze-
ket pótolni. Az Egyiptomba uta-
zók például most különösen ve-
szélyeztetettek, a hepatitis ellen 
viszont szintén létezik vakcina. 

3. és 10. oldal 

A miniszterelnök 

az M5-ÖS autópálya 

nap múlva ér Szegedre! 

w w w . d e l m a g y a r . h u 

Soha nem látott létszámleépítés a megyében 

450 dolgozót küld el a Pick 
A hosszú ideig kétkedéssel fo-
gadott jóslatok bekövetkeztek: 
fokozatosan leáll a sertésvágás a 
Pick Szeged Rt.-nél. Ezzel ösz-
szefüggésben egy hónap múlva a 
gyártás valamennyi területén 
450 ember veszítheti el a mun-
káját, a jelenlegi 2380 fős lét-
szám csaknem ötödével csök-
ken. Szegeden negatív rekord 
születhet, ennyi ember egyszer-
re még nem került utcára a vá-
rosban. 

A Pick Szeged Rt.-nél nagy való-
színűséggel végérvényesen leáll 
a sertésvágás, részben emiatt 
egy hónap múlva 450 ember ve-
szítheti el egyidejűleg az állását. 
A cég a múlt hét utolsó munka-
napjának délutánján levélben 
tájékoztatta a döntésről a 
Csongrád Megyei Munkaügyi 
Központot. Mészáros Tibor, a 
munkaügyi központ igazgatóhe-
lyettese azonban csak annyit 
közölhetett lapunkkal: egy élel-
miszer-feldolgozó - törvényi kö-
telezettségének eleget téve -
csoportos létszámleépítést ter-
vez, s ezt 30 nappal korábban be 
is jelentette a hivatalnak. A 
munkaügyi központ azonban 
sem a cég nevét nem árulhatja 

el, sem azt, hogy mekkora lét-
számot érint a döntés. 

Az információt, miszerint va-
lóban 450 ember eshet áldozatul 
a létszámleépítésnek, hivatalo-
san Kovács Tamás, a Pick Szeged 
Rt. igazgatóságának elnöke erő-
sítette meg lapunknak tegnap. 
Indoklásának lényege, hogy eu-
rópai színvonalú, speciális ké-
szítménygyárrá szeretnék alakí-
tani a céget, amely hatékonysá-
gával válik versenyképessé a vi-
lágpiacon. Ebből a kijelentésből 
arra következtethetünk, hogy 
nem csak a sertésvágáshoz kap-
csolódó munkakörök szűnhet-
nek meg. 

Golhovics Gábort, a Pick szak-
szervezeti bizottságának elnökét 
is kész tények elé állította a veze-
tés, szintén a múlt héten, péntek 
délután. A vezető telefonja teg-
nap egyfolytában foglalt volt, 
percenként hívták a kétség-
beesett dolgozók. Golhovics el-
mondta, még nincs lista, nem 
tudja, kik kerülnek utcára, de 
nyilvánvaló, hogy az elbocsátá-
sok a teljes vertikumot érintik, 
Szeged mellett a megyei kiren-
deltségeket is. 

Folytatás a 3. oldalon 
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Mary Cipőgyár Rt. 350 
Hanszergyártó Kft. 60 
Heavytex Rt. 150 
Mol Rt. 100 

Hódiköt Rt. 190 

Warten-Tisza Bútoripari Rt. 35 

DM-grafika 
Mintha a plakát is érezte volna Fotó: Miskolczi Róbert 

Vita az új Mars téri piac körül 
Nem kapnák meg tulajdonba üzlethelyiségeiket, 
csupán tartós bérleti szerződést kötnének az új 
Mars téri csarnokba beköltöző kereskedőkkel az 
üzemeltetők. 

A tegnapi fórumon az árusok az építészeti, város-
rendezési és pénzügyi tervet egyaránt vitatták. En-

nél is nagyobb vitát váltott ki azonban az a négy-
millió forint, amelyet a bérleti jogért kellene kifi-
zetniük, amelyen felül ráadásul havi bérleti díjat is 
felszámol majd a piacot üzemeltető cég. 

írásunk az 5. oldalon 

A magyar világsztár a zsinagóga rekonstrukciója javára lépett fel 

Marton Éva Szegeden énekelt 
H 

Marton Éva a szegedi zsinagógában Fotó: Karnok Csaba 

Nem operaáriákat, hanem Puccini-, Mahler- és 
Richárd Strauss-dalokat hallhatott a szegedi zsi-
nagóga közönsége Marton Évától az épület re-
konstrukciója javára rendezett tegnap esti jóté-
konysági koncerten. 

A zsidó nyári fesztiválhoz kapcsolódó rendez-
vényen zongoristaként Kovács László, a Miskolci 
Szimfonikus Zenekar karmestere működött köz-
re, aki az utóbbi időben állandó partnere a világ-
sztár szopránnak - legutóbb szombaton nagy si-
kerű Gershwin-estet adtak közösen Budapesten, 
a Dohány utcai zsinagógában a miskolci muzsi-
kusokkal. 

A fantasztikus hangja mellett kifinomult színé-
szi játékáról is híres Kossuth-díjas énekművé-
szünk nemcsak az operaszínpadon, hanem a 
koncertpódiumon is képes magával ragadni a kö-
zönséget - így történt ez tegnapi hangversenyén 
is, ahol a publikum vastapssal ünnepelte. 

(A Marton Évával készült interjúnkat lapunk 
szombati, Szieszta mellékletében olvashatják.) 

A torlódással együtt kell élni Szegeden ? 

Csúcsforgalom: 
káosz és sok dugó 
Forgalmi káosz alakult ki teg-
nap Szeged belvárosában. Pél-
dául a Belvárosi hídon szinte 
lehetetlen volt á t jutni , a buszok 
utasai inkább leszálltak és gya-
log indultak el. A Huszár Má-
tyás rakpartot reggel hét óra 
körül még nem nyitották meg a 
forgalomnak. A szakértő szerint 
a nagyvárosban együtt kell él-
nünk a dugókkal. 

Akár egy óráig is eltartott tegnap 
reggel, míg valaki az újszegedi 
sportcsarnoktól autóval beért 
Szeged belvárosába. Több busz-
vezető, látva a teljesen beállt for-
galmat, az újszegedi liget oldalá-
nál leállt, kinyitotta az ajtókat, 
az utasok pedig inkább gyalog 
mentek át a hídon. 

Egy anyuka elmesélte, hogy 
húsz percig tartott, míg autóval a 
sportcsarnoktól a Belvárosi híd 
feljárójáig jutott, majd újabb 
negyven percbe telt, hogy beérjen 
munkahelyére, a Szegedi Tudo-
mányegyetem Gyógyszerésztu-
dományi Karára, az Eötvös utcá-
ba. Az asszony hozzátette, ko-
rábban, amikor rendőr irányítot-

ta a forgalmat a Belvárosi híd 
szegedi hídfőjénél, folyamatos 
volt a forgalom, jobban lehetett 
haladni. 

Korán reggel sokan a Huszár 
Mátyás rakpartra sem tudtak le-
hajtani. A halfesztivál szervezője 
szerint a rakpart hétfőn hajnali 
három óta járható volt, s Ferenczi 
Dezső, a Roosevelt téri Halász-
csárda üzletvezetője hozzátette: 
előfordulhatott, hogy a berende-
zéseket elszállító teherautókat ki 
kellett kerülni, de folyamatosan 
lehetett közlekedni a rakparton. 
Ám munkatársunk tapasztalata 
szerint reggel hét óra után tíz 
perccel a Belvedere-palotánál 
még sorompó zárta el a forgalom 
elől a Tisza-partot. A rakpart le-
zárása miatt sokan az Oskola ut-
ca felé kerültek, ahol fél nyolc kö-
rül hatalmas torlódás alakult ki. 

A Bertalan hídon sem volt jobb 
a helyzet. Bár a forgalom folya-
matos volt, olyan sokan jöttek 
Újszegedről Szegedre, hogy ösz-
szefüggő kocsioszlop alakult ki a 
híd lábától szinte a Mars térig. 

Folytatás a ; 5. oldalon 
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